
                  
ŽUPANIJA SPLITSKO-DALMATINSKA
GRAD SPLIT
G.K.Špinut
A.G.Matoša 29

Split,24.07.2015.g.

                                                Z  A  P  I  S  N  I  K

s  9. sjednice Vijeća GK Špinut, održane 21.07. 2015 g. u prostorijama GK Špinut  
s početkom u 19.30. sati.

Prisutni: A.Čaljkušić, Z.Sambol, M.Planinić, S.Krželj, M.Vuković, R.Britvić 
Odsutni: T.Vrgoč  (opravdano)

Predsjednik Vijeća GK Špinut Andrija Čaljkušić predložio je sljedeći

                                               D  N  E  V  N  I    R  E  D

1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice Vijeća 
2. Donošenje zaključka o korištenju velike dvorane GK Spinut do donošenja Pravilnika Grada
o najmu kotarskih prostorija
3. Ponude poduzeća za izgradnju ugibališta za zelene otoke u GK Špinut
4. Razno
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1.

    Nakon što su vijećnici pročitali zapisnik s 8. sjednice Vijeća, jednoglasno su ga prihvatili.

Ad 2.
       
     Predsjednik Vijeća je izvijestio vijećnike o zainteresiranosti gospodina Bože Perišića 
(taekwondo klub „Energy“) za najmom polovice velike kotarske dvorane.
Međutim, na sam dan sjednice iz Grada su stigle upute da se dvorana ne može dijeliti niti se 
može stavljati posebna podloga koja je potrebna gospodinu Perišiću, te se ne smije unositi 



oprema bez dozvole Grada. Također, dvorana se može iznajmljivati samo „po terminima“. 
Vijeće na osnovu takvih uputa nije ni raspravljalo o zahtjevu gospodina Perišića.
Dosadašnji korisnik Boško Marijan je iznio svoje planove o dodatnom programu za djecu 
Spinuta unutar njegovog kluba. 
Donešen je zaključak da Boško Marijan nastavi koristiti svoje dosadašnje termine, te će se 
dvorana do donošenja Pravilnika iznajmljivati samo „po terminima“.

Ad 3.
       
    Vijeće GK je zaprimilo ponude poduzeća „Žaluzina“ i „Jaga commerce“ za izgradnju dvaju
ugibališta za zelene otoke na dvije lokacije u GK (Jobova i Rendićeva ulica). Iste se 
proslijeđuju Gradu za odabir povoljnije ponude.

Ad4.

Vijeće je donijelo zaključak da se iz sredstava GK donira iznos od 500,00 kn Biciklističkom 
klubu „Marjan“ za pomoć pri organizaciji Spinutske biciklijade.

Vijeće je završilo s radom u 21.00.

Zapisnik sastavio:                                                 Predsjednik Vijeća GK Špinut

Dinko Pocrnjić                                                    Andrija Čaljkušić


